	До завершения чемпионата Англии еще 18 туров, но решающий матч будет сыгран уже сегодня! Лидер Премьер-Лиги «Ливерпуль» принимает действующего чемпиона «Манчестер Сити». Вплоть до начала декабря «Манчестер Сити» демонстрировал великолепный футбол и шел без поражений в чемпионате. Но абсолютно неожиданно команду Гвардиолы накрыл кризис, который вылился в три поражения от «Челси», «Кристал Пэлас» и «Лестера». В то же время «Ливерпуль» находится просто в фантастической форме, «красные» добыли 9 побед подряд, а в минувшем туре разгромили дома «Арсенал» 5:1. В итоге очень быстро отставание в 2 очка от «Манчестер Сити» превратилось в 7 очков перевеса. Тренер «Ман Сити» Хосеп Гвардиола и сам признает, что это ключевой матч чемпионата, и если не удастся обыграть «Ливерпуль» сегодня, то догнать «мерсисайдцев» будет уже практически невозможно. «Манчестер Сити» - небольшой фаворит матча, но Юрген Клопп уже не раз демонстрировал, как обыгрывать «горожан», в том числе и на чужом поле. В этом сезоне Премьер-Лиги «Ливерпуль» еще ни разу не проигрывал, и рискнем предположить, что не проиграет и сегодня, и сделает еще один шаг к чемпионству.
Прогноз: «Ливерпуль» не проиграет – 1.8

	[bookmark: _GoBack]There are 18 rounds until the end of English Championship, but the crucial match will be played today! The leader of the Premier League Liverpool hosts the reigning champion Manchester City. Manchester City showed great football and was undefeated in the championship up until the beginning of December. However, completely unexpected, the Guardiola team was hit by a crisis that resulted in three defeats from Chelsea, Crystal Palace and Lester. At the same time, Liverpool is in tip-top shape, the Reds got 9 victories in a row, and they defeated Arsenal 5:1 at home in the last round. As a result, the gap of 2 points from Manchester City turned into 7 points lead on a dime. The coach of Man City, Josep Guardiola, admits that this match is a key one in the championship, and if Liverpool is not defeated today, it will be almost impossible to catch up with scousers. Manchester City is a slight favourite of the match, but Jürgen Klopp has repeatedly demonstrated how to outcompete the citizens, including in the away match. In this season of the Premier League Liverpool has not lost once, and we venture to assume that it will not lose today, and will take another step towards the win in the championship.
Odds: Liverpool will not lose – 1.8




